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Wloclawek, 24 listopada 2017 r.

Pan

Rafal Sobolewski
Radny Rady Miasta Wloclawek

78, 11, ?011

w odpowiedzi na Pana interpelacje wniesionE podczas )fiXV sesji Rady Miasta , w sprawie

wymiany nawiezchni chodnika iednei strony ulicy Wiezbowej upzeimie informuiq, 2e paedmiotowy

remont chodnika zostanie zaproponowany ptzez MZUK|D do remontu w 2018 r.' W bie2Ecym roku

zostal wyremontowany chodnik po lewej stronie ulicy patzEc od strony ul. Chopina.
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